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Tomáš Hrůza, Marek Meduna

Debata o statusu umělce 4. dubna 2023
- Skutek organizuje debatu na téma statusu umělce, která se zaměří zejména na prezentaci

výsledků  dotazníkového  šetření,  výsledky  bude  za  GHMP  prezentovat  také  Jitka  a  bude
následovat debata, která bude hlavním cílem akce

- pracovní skupina Johana, Jitka,  Michal Adamovský (s podporou Aleny) vytváří anotaci pro
pozvánku/ FB událost

o Anotaci Johana zašle Jiřímu k promo
o Organizaci a domluvu s FCCA zajišťuje Michal A.
o Vizuální podklady vytváří Jiří Pitrmuc (domlouvá J. Ptáček)

Soutěž na sochu nahrazující sochu maršála Koněva na Praze 6
- Jiří informuje o tom, že by osloven ze strany Czech Design jako náhradník do komise soutěže

a informuje o podmínkách spolupráce se zadavatelem – výbor je shledává neuspokojivými a
v rozporu s dobrou praxí, která se pro organizaci soutěží pro umění ve veřejném prostoru
vytvořila a zavedla

- k existujícímu  manuálu  pro  umění  ve  veřejném  prostoru  /  Manuál  tvorby  veřejných
prostranství chybí pro Hlavní město Prahu manuál, který bude určen pro městské části a dle
nichž se bude systematicky postupovat

- Jitka uvádí,  že vhodným subjektem k oslovení je Kreativní Praha, organizace hl.  m. Prahy,
jejímž hlavním cílem je koncepčně rozvíjet kulturu a podporovat kulturní a kreativní odvětví,
původně součást IPR. Za GHMP je již v minulosti oslovovala, avšak bezvýsledně. Jitka připraví
návrh zadání, s nímž se Skutek obrátí na HMPHA se žádostí o vytvoření manuálu pro městské
části, který může být následně městem zadán KREPu.

Návrh nového stavebního zákona
- Jitka upozorňuje na probíhající legislativní proces přijetí návrhu nového stavebního zákona –

zákon pozná jenom architektonické soutěže, a nikoliv soutěže na vytvoření díla ve veřejném
prostoru, čímž nejsou zohledněna specifika této problematiky

- Výbor se shoduje, že aktuálně je již zřejmě pozdě do návrhu zasáhnout, nicméně je problém
potřeba otevřít a artikulovat – stejný problém podle Jitky mají krajináři, kteří to řeší aktivněji
– Jitka zjistí detaily a případnou možnost spolupráce/ inspirace

- Jiří  poznamenává,  že  obě témata můžeme veřejně  artikulovat  a  otevřít  do  budoucna na
Arttalku. Případně také ohledně % na umění oslovit Petra Duba.

Ateliérové centrum re-use
- Spolek Skutek je jedním z partnerů spolku art re use v jeho projektu uměleckých ateliérů v

neužívané škole na Havlíčkově náměstí na Žižkově. Skutek zajišťuje rozdělení  a fungování
deseti  ateliérů,  přičemž  jeden  získal  bezplatně  jako  startovací  ateliér  pro  čerstvé
absolvent*ky  uměleckých  škol  -  https://spolekskutek.cz/project/umelecke-ateliery-na-
zizkove/?fbclid=IwAR2VWx24ZkNIOgGRmPQK1hVdabspeY7vj4yljjVRvwelS5e2XZ4DtJbzP6g 

- Jirka referuje o tom, že Spolek Skutek nabídl ateliéry k pronájmu členské základně a máme již
první zájemce/zájemkyně ke schválení výborem

https://spolekskutek.cz/project/umelecke-ateliery-na-zizkove/?fbclid=IwAR2VWx24ZkNIOgGRmPQK1hVdabspeY7vj4yljjVRvwelS5e2XZ4DtJbzP6g
https://spolekskutek.cz/project/umelecke-ateliery-na-zizkove/?fbclid=IwAR2VWx24ZkNIOgGRmPQK1hVdabspeY7vj4yljjVRvwelS5e2XZ4DtJbzP6g


- Jirka  osloví  Lenku Štěpánkovou,  která  má o téma zájem,  jestli  nepřipraví  návrh etického
kodexu pro užívání ateliérů

- Výbor potvrzuje, že absolventský ateliér se přidělí na základě losu, Alena připraví objektivní
pravidla losování

- Přítomní členové Výboru jednomyslně schválili první žadatelky a žadatele o ateliéry (Josefína
Jonášová, Hana Barabášová + Denis Baštuga, Matyáš Maláč, Olga Krykun + Masha Kovtun +
Barbora Lepší, Kateřina Krušková, Jan Pfeiffer)

- Další žádosti bude schvalovány emailem. Zajišťuje J. Ptáček.  

Výhody pro členskou základnu plynoucí z členství ve Spolku
- Marcela připraví návrh výhod podle vlastního uvážení a zkušeností

Účetní závěrka a daňové přiznání za rok 2022
- Marcela osloví účetní a ve spolupráci s Alenou zajistí splnění daných povinností 

4+4 dny v pohybu
- čekáme na přidělení termínu na téma dobré praxe a případného večírku na oslavu 10 let od

založení spolku
- debatuje  se  o  plánované  debatě  –  chceme  zorganizovat  neformální  neveřejné  setkání

zástupců/kyň spolků aktivně působících v oblasti výtvarného umění – Marek a Jiří  připraví
seznam spolků k oslovení

- vhodný by byl neutrální moderátor diskuze (Saša Michailidis?)

Příští schůze výboru 3.4.2023 17:30

Sepsala Alena Kunicová, ověřil Jiří Ptáček


